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Aanwezig:     Annemieke, Marjan, Rosemarie, Arie, Vincent, Marlies 

Afwezig met kennisgeving:  Yvonne 

Datum:    22 november 2017 

 

 Agendapunt Info/advies Instemming 

O P O P 

1.  19.45 Opening door de voorzitter 
Dit punt schuiven we door naar het einde van de vergadering 
als sluiting i.v.m. de wat latere aankomst van Arie en de 
afwezigheid van Yvonne.  

    

2.  19.55 Ingekomen stukken  
geen 

    

3.  20.00 Agenda vaststellen     

Informatie van Vincent / vragen aan Vincent 

4.  20.05 Uit de school (Vincent) 

 Vragen n.a.v. nieuwsbrieven? 
Geen vragen/opmerkingen 

 Interimperiode Julianaschool 
Na de interim-periode Ichtusschool kwam de vraag voor 
interim-periode in Ouderkerk aan de IJssel tot maart 2018. 
Het was niet een makkelijke beslissing, toch is er ‘ja’ 
gezegd.  

 Staking 12 december 
De SAR heeft een brief ontvangen van een ouder die het 
vanwege de identiteit van de school niet goed vindt dat er 
gestaakt wordt. Er wordt geen uitspraak gedaan wat er 
gaat gebeuren met de staking van 12 december. De brief 
van de MR is goed ontvangen door team. Dit komt mede 
door het begrip voor de redenen achter de staking. 
Positieve reacties. Initiatieven van de MR doen wel wat is 
de conclusie.  

 Verslag van het bezoek van Gert Tissink (zie bijlage) 
Ter informatie hebben wij het verslag ontvangen.  

X  X     

5.  20.10 Formatie cq begroting. Momenteel wordt er gewerkt aan de 
begroting van 2018. Daarin moet diverse keuzen gemaakt 
worden voor formatie 2018-2019. Op voorhand vind ik het 
prettig om advies te vragen van de MR om met hetzelfde 
aantal groepen te gaan werken als in schooljaar 2017-2018. 
Dat zal zorgen voor een (kleine) min op de begroting 2018.  
Aanvullende vraag voor de begroting: wat wil de MR met haar 
middelen in kalenderjaar 2018?  
Er zijn aanmeldingen vanuit de regio, Schoonhoven-Noord, 
Berkenwoude, Polsbroek. Dit betreft zij-instromers en ook 4-
jarigen. Groep 0 toch opstarten, nu 16 leerlingen. Hetzelfde 
aantal groepen betekent wel een dikke min.  
Middelen voor de MR zijn ongeveer 1000 euro, dit is exclusief 
scholing, deze kosten komen er dan nog bovenop.  

x x x X 
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Het idee is om dit bedrag toe te voegen aan de ouderbijdrage, 
er zijn echter nog steeds een aantal ouders die de 
ouderbijdrage niet betalen. Wellicht kunnen we dit geld 
bestemmen voor ouders die dit om diverse redenen echt niet 
kunnen betalen. Dit nemen we op als agendapunt voor de 
volgende vergadering.  

6.  20.20 Financiële rapportage t/m september (zie bijlage) 
Ter informatie.  

X  X    

7.  20.25 Project ‘andere schooltijden’. Zijn er nog aandachtspunten 
voor de ouderavond? 
Er komt een vervanger voor Ronald de Bie i.v.m. prive 
omstandigheden.  
We hebben als MR afgesproken dat, wanneer ons vragen 
worden gesteld over ons standpunt, we zullen zeggen dat we 
de noodzaak inzien van het traject dat gestart is i.v.m. de volle 
overblijf. We zijn benieuwd naar de uitkomst. De vraag wordt 
gesteld om als ouder MR lid een rol te spelen bij de opening. 
Dit zal Arie oppakken.  
Belangrijk om duidelijk te maken dat er verschillende 
meningen leven onder de ouders en onder het team.  
Op de ouderavond is het niet de bedoeling om anderen te 
overtuigen. Het is geen podium voor persoonlijke 
problemen/meningen.  
Er kunnen wel zorgen geuit worden over de inhoud.  

x x   

 

8.  20.35 Doorspreken over ontvangen informatie, eventuele besluiten 
nemen of adviezen formuleren. 
Er ligt nog de vraag om met hetzelfde aantal groepen te gaan 
werken, als MR stemmen wij hiermee in.  

X X X X 

9.  20.45 Nieuwe MR-leden. Het stukje in de nieuwsbrief is niet 
geplaatst door Adriaan. In de eerstvolgende nieuwsbrief komt 
er een nieuw geschreven stukje van de MR. Zijn er nog andere 
acties die we zouden kunnen uitvoeren om ouders te werven? 
We gaan ouders zelf benaderen voor deelname MR. Er worden 
wat namen genoemd en afgesproken wie welke persoon gaat 
benaderen.  

X X   

10.  20.50 Eindtoets groep 8. Zie de bijlage voor een overzicht met 
daarachter twee artikelen. Ruimte om te bespreken wat de 
voor- en nadelen van de verschillende toetsen zijn. Mogelijke 
vervolgacties: nog onbekend. 
Bij sommige nieuwe eindtoetsen is geconstateerd dat het 
advies hoger is dan de uitkomst van het Leerlingvolgsysteem. 
Dit wordt ervaren door andere scholen. De Cito Eindcito wordt 
ook vernieuwd. Als je goed wilt aansluiten bij LVS is het beter 
om bij Cito te blijven i.v.m. de tussentoetsen. De Eindtoets 
wordt nu gemaakt na het adviesgesprek voor het VO. De druk 
om te presteren is hierdoor al afgenomen. Voor nu afwachten 
wat Cito gaat doen. Nog te vroeg om te veranderen van 
Eindtoets. Er wordt afgesproken om dit agendapunt op een 
later tijdstip te herhalen.  

X X   
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11.  21.10 Oudercommunicatie: Zie punt 10 in het jaarplan.  
- Brief aan het team met suggestie voor 

oudercommunicatie ligt nu bij werkgroep en gaat daarna 
naar het team.  

- Vragen over het jaarplan? 
- Wat is de voortgang van de werkgroep op dit moment? 
- Waarmee zouden we de werkgroep nog kunnen ‘voeden’? 
De werkgroep vergadert volgende week over 
oudercommunicatie. Met de brief van de MR als input. Dit 
punt roept wel wat spanning op onder het team. Er ligt een 
hoop druk op de leerkrachten, wat doen we wel en wat doen 
we niet? Het gaat om de kwaliteit en de haalbaarheid van het 
plan. Wat levert het aan het einde op? In vergelijking met VO is 
de communicatie op de basisschool veel beter.  

X X   

12.  21.20 Onderwijsvisie: zie punt 11 uit het jaarplan. Informatie over de 
voortgang. 
Recent vastgesteld, komt op de volgende vergadering als 
vergaderstuk. Het team is meegenomen om een nieuwe visie 
te formuleren en dat is gelukt. Iedereen was erbij betrokken. 
Er is later nog een terugkoppeling geweest. Ieder teamlid kon 
zich er in vinden. Verrassend hoe dit verlopen is. De manier 
waarop is goed bevallen. De basis is gevormd op de 2-daagse. 
Het team verwoordt het zo: met elkaar zoeken naar het beste, 
elkaar wat gunnen.  

X X   

13.  21.25 Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag.  

    

14.  21.30 Sluiting door Arie.  
Hij leest met ons een stukje uit Galaten 3 en 4 en eindigt met 
dankgebed.  

    

Onderwerpen voor de volgende vergadering 

 Middelen MR gelden, optie als middel voor ouders die de ouderbijdrage niet kunnen betalen.  

 Onderwijsvisie, punt 11 uit jaarplan 

 Nieuwe MR leden  
 

 


